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Svar på fråga 2024/25:663 av Elisabeth Thand Ringqvist (C) 
Utbyggnaden av snabbladdare 

Elisabeth Thand Ringqvist har frågat mig på vilket sätt jag 

jobbar med de berörda företagen för att säkerställa en snabb 

utbyggnad av snabbladdare i hela landet.  

Frågan ställs bl.a. mot bakgrund av en pågående 

arbetsmarknadskonflikt. Med anledning av detta vill jag först 

understryka att den svenska arbetsmarknadsmodellen bygger på 

att parterna reglerar villkoren på arbetsmarknaden genom 

överenskommelser om löne- och anställningsvillkor och att 

regeringen, eller ett enskilt statsråd, inte bör vidta åtgärder som 

påverkar pågående konflikter mellan arbetsmarknadens parter. 

När det gäller utbyggnaden av laddinfrastruktur så hänvisar 

frågeställaren till Energiforsks rapport Affärsmodeller för 

laddinfrastruktur, där en aktivare samordning av det nationella 

arbetet med att bygga ut laddinfrastrukturen efterfrågas. Jag 

instämmer i att detta är angeläget och regeringen har därför 
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sedan rapporten publicerats fattat beslut om att ge 

Energimyndigheten en sådan samordnande roll. 

Den här regeringen har varit tydlig med att utbyggnaden av 

laddinfrastruktur bör ske i sådan takt att den bidrar till en snabb 

elektrifiering av transportsektorn och har vidtagit ett stort antal 

åtgärder för att främja en sådan utveckling. En samlad bild av 

insatserna återfinns i regeringens klimathandlingsplan. 

Laddinfrastrukturen i Sverige är därför redan i dagsläget relativt 

välutbyggd, jämfört med hur det ser ut i resten av Europa. För 

att främja en fortsatt positiv utveckling förstärktes även de 

anslag som finansierar stöd till denna infrastruktur i 

budgetpropositionen för 2025.  

Stockholm den 15 januari 2025 
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